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Protokół 
z XXXVIII  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 28 maja 2014r. w godz. od 9.00 do 11.55  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

 
Ad.1 

Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 
Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 14 

radnych. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i Wójta czy wnoszą 
uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji 

 
Wójt – proszę o wycofanie dwóch projektów uchwał pierwsza w sprawie przyjęcia „Programu 

Opieki Nad Zabytkami dla gminy Liniewo na lata 2014 – 2017”, i druga w sprawie zmiany opisu 

granic okręgów wyborczych w wyborach do rady gminy i proszę o przyjecie nowego projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu 

Kościerskiego. 

 

Nikt nie zgłosił więcej uwag do proponowanego porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wyrażają zgodę na wycofanie  
projektów uchwał w sprawie przyjęcia „Programu Opieki Nad Zabytkami dla gminy 

Liniewo na lata 2014 – 2017”  i w sprawie zmiany opisu granic okręgów wyborczych w 
wyborach do rady gminy. 

 

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” wycofali   projekty uchwał z porządku obrad. 
 

Jerzy Bałachowski – czy powiat też dołoży jakąś sumę Pan Skwierawski z Panią Klaman jak byli 

to powiedzieli, że musi byś umowa porozumienia i my kupujemy materiał a oni pokryją koszty 

wykonania. 

 

Wójt – całość finansowana będzie z naszych środków. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wyrażają zgodę na wprowadzenie 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej dla 

Powiatu Kościerskiego. 

 

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i wnioski radnych. 
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6. Ocena zasobów pomocy społecznej gminy Liniewo za rok 2013. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, 

b) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, 

c) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, 

d) wyrażenia zgody na przeznaczenie do dzierżawy gruntów stanowiących własność gminy 

Liniewo, 

e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

działki o nr geodezyjnym 487/6 w miejscowości Liniewo, 

f) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowiących własność gminy Liniewo, 

g) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2014 – 

2016, 

h) upoważnienia Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej dotyczących zryczałtowanego 

dodatku energetycznego, 

i) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Liniewie, 

j) zaopiniowania regulaminu organizacyjnego Biblioteki Publicznej w Liniewie z filią w 

Wysinie, 

k) uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

urządzeń kanalizacyjnych, 

l) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Kościerskiego, 

m) zmian w budżecie gminy, 

n)  zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 

2014 – 2020. 

8. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zakończenie sesji.  

 

Ad.3 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, czy wnoszą uwagi do 

protokołu z poprzedniej sesji. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu. 
 

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
 

O godz. 915 na sesję przybył radny Wojciech Prądziński 

 

Ad. 4  

Sprawozdanie Wójta Gminy Liniewo z podjętych działań okresie między sesyjnym. 

(sprawozdanie w załączniku do protokołu) 

   

Ad. 5 Interpelacje i wnioski radnych 
 

Jerzy Czapiewski – chciałbym podziękować za montaż spowalniacza na drodze i podłączenie 

prądu do wiaty, bardzo proszę o skierowanie pisma do Zarządu Dróg Wojewódzkich o wycinkę 

krzaków na skrzyżowaniu, ponieważ ograniczają widoczność, prośba też o ewentualną 

interwencję w Zarządzie Dróg Powiatowych, aby załatano dziury na drodze w Dece.  
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Stanisław Burek -  chciałbym zapytać Pana Wójta, jaki jest finał sprawy żwirowni w 

Lubieszynie, dwa lata temu zgłosiłem potrzebę rekultywacji byłego żwirowiska jest to teren 

księżycowy trzeba go jakoś zagospodarować, kolejna sprawa to wykonanie ruchu okrężnego, 

drugiego wjazdu na parkingu przy kościele, kiedy będzie to wykonane to kwestia 1 lub 2 dni, 

chciałbym również zgłosić, że na drodze gminnej zginęła pokrywa i   jeden kręg może dojść do 

tragedii jeżdżą teraz tam kładami a zarosło to trawą, pilna sprawa to zbiornik przeciwpożarowy 

dla OSP Lubieszyn, stary jest niestety dziurawy i trzeba non stop wody dolewać a ćwiczenia to 

ważna sprawa proszę o niezwłoczny zakup, chciałbym jeszcze zapytać czy będą wykonywane w 

ty roku przeglądy hydrantów.  

  

Ryszard Kruszyński – chciałbym zgłosić potrzebę modernizacji linii wodociągowej ludzie nie 

mają wody nie mają jak się umyć po prostu tragedia. 

 

Sławomir Zabrocki – chciałbym podziękować za przedłużenie drogi w Chróstach Wysińskich 

dziękujemy i liczymy na więcej, bardzo proszę jeszcze, aby Pan Wójt trochę inaczej zaplanował 

czas na zebrania wiejskie, bo trochę mało czasu miał dla nas. 

 

Grzegorz Michnowski – proszę o uruchomienie lamp nad jeziorem w Garczynie, było dużo 

niedowiarków  i niezadowolonych, że nie będzie dokończona szosa nie jest idealnie gładka, ale 

udało się, chodnik jest też dokończony, zastanawiam się nad przepompownią na Liniewskich 

Górach czy nie można było wcześniej pomyśleć o większych pompach. 

 

Tadeusz Borkowski – apel do Zarządu Dróg Powiatowych, aby wykosić pobocza. 

 

Jerzy Bałachowski – jeśli chodzi o barierki to oczywiście jestem, za chociaż sporo wydajemy 

pieniędzy a powiat nic, drogi zostały zrobione, ostatnia ulewa w Wysinie poczyniła dużo szkód 

piasek garnie się do studzienek i zachwilę będą one pozapychane, fatalnie się zrobiło jestem za 

tym aby kłaść duży nacisk na drogi śródpolne. 

 

Marcin Łankowski – piękna budowa pomostu a na Starowiejskiej chodnik jak autostrada trzeba 

przekwalifikować chodnik na ścieżkę rowerową i oznaczyć, zgłaszam również potrzebę 

zamontowania progów zwalniających przy budynkach kolejowych ostatnio nawet na kładach 

jeżdżą, a tam przecież mieszkają rodziny z małymi dziećmi , osoby starsze znak z ograniczeniem 

prędkości nie przyniesie żadnego efektu musi być próg i proszę, aby było to szybko wykonane, 

chciałbym też poruszyć temat, który budził już kontrowersje wśród kierowców to ustawienie 

fotoradaru wiadomo, że głosy są podzielone, 50/50 ale jeśli chociaż jednej osobie uratuje to 

życie to będzie ona naprawdę bardzo wdzięczna. 

 

Wojciech Prądziński – chciałbym podziękować za wykonanie ulicy Podwale i Pstrąga i Gruszki 

prośba, aby pomyśleć o dokończeniu pozostałych dróg. 

 

Łucja Rudnicka – złożyłam wniosek o przedłużenie pracy przedszkola do 1600 czy zostały 

poczynione jakieś kroki. 

 

Bogdan Karczyński – czy Pan Wójt  zrobił coś w sprawie mojego wniosku w sprawie Związku 

Gmin Wierzyca. 

 

Wiesław Szarmach – jest mowa o przepompowni na Liniewskich Górach, że źle funkcjonuje a ja 

mam pytanie, kto zaprojektował przepompownię w Wysinie, że nie ma prądu czy są jakieś kroki 

poczynione, i kto będzie płacił za zniszczone sprzęty przez te spadki napięcia.      

 

Ad. 6  

Ocena zasobów pomocy społecznej gminy Liniewo za rok 2013. 
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(Ocena w załączeniu do protokołu) 

 
Ad. 7 

Podjęcie uchwał w sprawach:   
 

a) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem 
uchwały. 

 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  

(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

b) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem 
uchwały. 

 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  

(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

c) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem 
uchwały. 

 
Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  

(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

d) wyrażenia zgody na przeznaczenie do dzierżawy gruntów stanowiących własność gminy 

Liniewo, 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem 
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uchwały. 

 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  

(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

e) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

działki o nr geodezyjnym 487/6 w miejscowości Liniewo, 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem 

uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

 

f) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowiących własność gminy Liniewo, 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem 

uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  

(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

g) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2014 – 

2016, 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem 
uchwały. 

 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  

(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

h) upoważnienia Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej dotyczących zryczałtowanego 

dodatku energetycznego, 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem 
uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

i) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Liniewie, 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem 

uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

j) zaopiniowania regulaminu organizacyjnego Biblioteki Publicznej w Liniewie z filią w 

Wysinie, 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem 

uchwały. 
 

Radni 14 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” przyjęli uchwałę.  

(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

k) uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych, 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem 
uchwały. 

 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  

(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

l) wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Kościerskiego, 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem 

uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

m) zmian w budżecie gminy, 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem 

uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

n) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 2014 – 

2020. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za podjęciem 
uchwały. 

 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  

(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

Ad. 8 
Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 

Wójt – na początku chciałbym podziękować za pomoc w organizacji zebrań wiejskich, 

- budowa drugiego wjazdu na parking przy kościele – przed chwilą otrzymaliśmy informację 

z Zarządu Dróg Powiatowych o wyrażaniu zgody na wykonanie drugiego wjazdu, 

- wycinka krzaków – przekażemy pismem do Zarządu Dróg Wojewódzkich, 

- dziury na drodze w Dece – jest to droga powiatowa, więc przekażemy pismo do Zarządu Dróg 

Powiatowych, 

- droga Garczyn – Orle – wspólnie z Przewodniczącym Rady zainicjowałem tę budowę daliśmy 

powiatowi 150 tyś. zł plus 20 tyś. zł na Wysin drugą połowę może nawet trochę więcej miał 

finansować powiat mieliśmy zapewnienie, że droga będzie wykonana i tak się też stało, 

- wniosek o wystąpienie ze Związku Gmin Wierzyca – analizy i konsultacje są w toku 

potrzebujemy jeszcze około dwóch tygodni, 

- budowa dróg – nie możemy dzielić środków przyznanych na budowę dróg, mam wszystko na 

uwadze w tym roku będziemy jeszcze utwardzać drogi. 
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Sekretarz – rekultywacja byłego żwirowiska – po pierwszej interpelacji byliśmy tam był 

również Pan Koszałka i stwierdziliśmy, że nie potrzebne są jakiekolwiek prace, ponieważ dziura 

jest duża teren daleko od zabudowań nie jest wydobywany już tam żwir, teren porośnięty jest 

drzewami, do szlabanu mają klucz ci, co potrzebują przejechać nie zauważyliśmy tam śmieci, 

- progi zwalniające przy PKP – nie jest to teren gminy, więc nie możemy tam ingerować ani nic 

finansować, 

- fotoradar – przekażemy sprawę policji. 

 

Krystian Breski Kierownik RGKiR – przegląd hydrantów – po ustaleniu komisji i uzgodnieniu 

ze strażą tak jak w poprzednich latach będą wykonane, 

- brak wody – jest to temat złożony dostawa odbywa się w sposób ciągły, na chwilę obecną 

zablokowane są nowe podłączenia w Sobączu i Chrztowie problem to też kwestia pieniędzy i 

czasu, do zbiornika są rury o małym przekroju natomiast odległość jest bardzo duża, planujemy 

modernizację polegającą na zwiększeniu przekroju rur nie jest to rozwiązanie zupełne, 

ponieważ muszą być zamontowane również filtry, aby zwiększyć możliwości stacji będzie wtedy 

gwarancja prawidłowej pracy jeszcze w tym roku planujemy modernizację sieci, 

- przepompownia Wysin – od początku wiedzieliśmy, że będzie problem wiemy o tym byliśmy 

w tej sprawie również w Enerdze ostatecznie projekt uzgodniono na dzień dzisiejszy sprawa jest 

w starostwie, część odbiorców jest podłączona do innego punktu, moc transformatora została 

zmieniona z 110-160 pozostał demontaż słupa i montaż nowego plus okablowanie, wspomnę 

jeszcze, że taki sam problem jest na jednej z przepompowni w Liniewie sprawa ciągnie się od 

2005r. i nie jest jeszcze uregulowana. 

 

Skarbnik – przedłużenie pracy przedszkola – komisja oświaty wraz z Wójtem zajmuje się tą 

sprawą na dzień dzisiejszy zagwarantowana jest opieka 5 godzin, jeśli miałaby być przedłużona 

do 9 godzin musi być całodzienne wyżywienie wiadomo, że będzie to odpłatne, doprowadzi do 

zatrudnienia nauczyciela zgodnie z kartą nauczyciela, dzieci 5 i 6 letnich będzie więcej w tym 

roku będzie wykonany projekt rozbudowy przedszkola. Kiedyś była tak sama sytuacja, że 

przedszkole miało funkcjonować dłużej, ale jak trzeba było za to zapłacić to przez 2 miesiące 

wpłaciły tylko 3 osoby i sprawa, że tak powiem sama się rozwiązała nie było chętnych na liście 

jest podpisane 20 osób, ale czy one będą chciały płacić. 

 

Wójt – myślę, że Pani Skarbnik przedstawiła jasno sytuację nie możemy zwiększyć działalności 

nie posiadając chociażby kuchni, jeśli wszystkie warunki będą spełnione to będzie tak 

możliwość. 

 

Zbigniew Werczyński – otrzymałem to pismo zrobiłem kalkulację trzeba by było zatrudnić 

nauczyciela lub dać nadgodziny obecnym, ale nikt nie zagwarantuje, że będzie uczęszczało 25 

dzieci przez cały rok, ponieważ przy takie ilości prowadzenie będzie opłacalne, koszt 

wyżywienia i tak leży po stronie rodziców nie możemy pobrać opłaty więcej niż 1zł za godzinę, 

czyli dziennie 4zł plus obiad 1, 25zł ogólna kwota może zamknąć się w kwocie 200-300zł 

miesięcznie. Jestem jak najbardziej za pomysłem, ale jak postanowicie tak będzie, potrzebujemy 

takiej placówki na pewno jak pozwolą warunki to ona powstanie, ale trzeba też przygotować 

kalkulację rodzicom żeby jasno powiedzieć ile i za co będą płacić, bo wiadomo, że nie będzie to 

1zł tylko więcej. 

 

Ryszard Kruszyński – myślę, że chętni będą, ponieważ z naszych terenów dzieci uczęszczają do 

innych przedszkoli dłużej pracujących. 

 

Wiesław Szarmach – basen dla OSP Lubieszyn – zbiorników na stanie w Zarządzie nie 

posiadają koszt to 756zł brutto, byłem z prezesem w Pruszczu Gdańskim nic nie mówił o 

zbiorniku.            

 



SESJA XXXVIII 28 maja 2014r. 

 

Strona 9 z 9 

   

Wójt – żwirownia Lubieszyn – sprawa ciągnęła się przez pewien czas po uchwaleniu planu 

zagospodarowania przestrzennego nie życzymy sobie tam żwirowni na wniosek mieszkańców 

Lubieszyna, uchwala została już opublikowana.  

 
Ad 9. 
Wolne głosy i wnioski 

 
Krzysztof Michnowski – informację przekazał już Pan Wójt dotyczącą parkingu przy kościele, 

jeśli chodzi o Wysin Zarząd Dróg Powiatowych nie widział konieczności, ale jest uchwała o 

finansowaniu, kto będzie wykonywał nie wiem nie będę zajmował stanowiska, wykaszanie traw 

mamy taką aurę i wegetacja roślin jest przyśpieszona wykaszanie powinno się odbywać do 24 

czerwca w Orlu wygląda to brzydko zadzwoniłem i zapytałem czy będzie taka możliwość o 

trzymałem odpowiedz, że nie, bo nie ma pieniędzy, z Zarządu Dróg Powiatowych zostały zdjęte 

693tyś. zł. Wykonanie drogi Mały Klincz - Wielki Klincz odcinek 570m kosztowało 718tyś zł jest 

to po prostu niegospodarność. W piątek odbędzie się sesja, więc zobaczymy, co będzie, jeśli nie 

to zgłosimy sesję nadzwyczajną, 18tyś. zł. przeznaczone jest na wykaszanie, nawiązując jeszcze 

do dróg to po to je budowaliśmy żeby po nich jeździć, jeśli jedzie ktoś nie tak jak powinien to 

spisuje się numery rejestracyjne i na policję zgłasza, ja osobiście nie jestem za progami 

zwalniającymi. 

 

Alicja Sobisz – chciałabym podziękować za bramki Panu Bałachowskiemu, 

 

Brunon Kupper – dziękuję za kawałek porządnej drogi, cieszy mnie, że przeszedł projekt 

remontu świetlicy, ale co z  budową placu zabaw, 

  

Wójt – na plac zabaw została spisana umowa użyczenia na 10 lat  pozyskamy środki albo 

będziemy sami wykonywać, 

 

Ryszard Kruszyński – podstawowa opłata za przedszkole to od 170 do 300zł w Kościerzynie, 

 

Benedykt Knitter – prośba o remont drogi, bo cały czas wykonujemy go we własnym zakresie, 

 

Joanna Mękal PODR – chcę przypomnieć, że ruszył program Młody Rolnik dla osób 

posiadających gospodarstwa do wzięcia jest 100tyś. zł wnioski można składać do czerwca 

zapraszam po bliższe informacje,  

 

Grzegorz Michnowski – prośba jest jeszcze, aby przyciąć barszcz Sosnowskiego, bo rozrasta się 

bardzo mocno.  

 
Ad. 10 

Zakończenie sesji 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 1155 
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